
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 11.05.2005 
 
ZAPISNIK 21. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 10. maja v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1700. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Stanko Indest, Brane Hrovat, Hari Murćehajić; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Jure Jeraj in Peter Končnik;  
Opravičeno odsoten: Aco Kramar in Šarman Janko 
 
Sejo je sklicala predsednica ZOSS, pri prvi točki je sejo vodil podpredsednik ZOSS Hrovat Brane, v 
nadaljevanju pa predsednica ZOSS Prešeren Jana. 
  
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. seje 
2. skupščina ZOSS – poročila 
3. licenčni seminarji – prošnje sodnikov, poročilo iz seminarja CEV, datumi 
4. izplačila in višina sodniških nadomestil v tekmovalni sezoni 2005/06 – dogovor z OZS 
5. razno 

 
Ad 1.) 
 
Pri pregledu zapisnika 20. seje predsedstva ZOSS, so člani predsedstva ugotovili: 

• Murčehajič Hari je dogovorjen za sestanek z disciplinskim sodnikom glede obravnave odprtih 
primerov. 

• Predsednik marketinške komisije je sekretarju po telefonu obljubil poročilo komisije, vendar 
poročila do seje ni prijel. 

• Koordinacijski odbor ni podal nobenega predloga za izplačila sodniških nadomestil za naslednjo 
sezono. 

• Na skupščini OZS sta bila kot delegata ZOSS prisotna Hrovat Brane in Končnik Peter, ki sta 
ugotovila, da se ni zgodilo nič pretresljivega. 

 
SKLEP 1: 
Zapisnik skupščine OZS se pošlje članom predsedstva ZOSS in DOS-om. 
 
SKLEP 2: 
Zapisnik 20 razširjene seje se sprejme. 
 
 Ad 2.) 
 
Sekretar je poročila, ki jih je prejel do roka že posredoval DOS-om. Člani predsedstva so pregledali 
predlog finančnega poročila za leto 2004 in ugotovili, da je prišlo v realizaciji do odstopanja od 
finančnega plana. Razlog je predvsem v tem, da se skupni stroški (kopiranje, telefoni, pisarniški material, 
najem pisarne) še vedno knjižijo na stoškovno mesto OZS in ne delno tudi na ZOSS.  
 
SKLEP 3: 
Finančno poročilo in finančni plan, ki ga je sprejelo predsedstvo ZOSS se pošlje NO in DOS-om z 
obrazložitvijo (obrazložitev neskladja realizacije s planom). Z OZS se poskuša dogovoriti za 



pravilno knjiženje, tako da bi bil finančni plan za prihodnjo leto lahko boljši. OZS se predlaga, da 
sekretar ZOSS nadzira vsa knjiženja na stroškovno mesto ZOSS. 
SKLEP 4: 
Sekretar ZOSS preveri možnost, da bi skupščino ZOSS v Trebnjem vodil Lesizza Jurij kot 
predsednik delovnega predsedstva in Prah Andrej kot zapisnikar. 
 
Ad 3.) 
 
Najprej je poročilo iz seminarja CEV podal Končnik Peter, ki je poudaril, da večjih novosti v pravilih ni, 
gradivo iz seminarja pa je predal sekretarju ZOSS. Opozoril je tudi na ažurnost naših mednarodnih 
sodnikov glede administrativnih zadev s CEV-om. CEV-a apelira na nacionalne zveze, da pri 
ocenjevanju sodnikov uporabljajo isti način kod ga ima CEV  
 
 
SKLEP 5: 
Sekretar pripravi dopis za mednarodne sodnike z opozorilom glede njihovega delovanja na 
mednarodni sceni, saj je potrebno narediti vse, da se napak ne dela, oz. da se ažurno sporoča želene 
oziroma zahtevane podatke, saj v nasprotnem pade slaba luč na vse naše sodnike. 
Organizira se tudi sestanek z mednarodnimi sodniki. 
 
SKLEP 6: 
Gradivo iz seminarja CEV se posreduje komisiji KIN, ki bo pripravila licenčne seminarje. KIN 
mora pravočasno opredeleti način testiranja sodnikov, ter vse predavatelje in tehnično pomoč na 
seminarjih. 
Na licenčnih seminarjih je kotizacija omejena na maksimalno 2000 SIT – DOS-i javijo višino 
kotizacije sekretarju ZOSS. 
O datumih, dnevnem redu seminarja in kotizaciji obvesti sekretar vse sodnike in D-K. 
 
SKLEP 7: 
DOS Ljubljana je predlagala, da bi organizirala licenčni seminar za C in D listo sodnikov 
11.6.2005, s čimer se strinjata tudi ostala dva DOS-a. Predsedstvo sprememb datuma ne 
nasprotuje, predlog pa mora potrditi tudi KIN. 
 
Predsedstvo je obravnavalo prošnje sodnikov glede udeležbe na seminarjih, ki so prispele do seje 
predsedstva. 
 
SKLEP 8: 
Homan Vlado, Končnik Peter, Murčehajič Hari, Perčič Dejan in Pogačnik Jure se zaradi 

zasedenosti (priložena potrdila) ne morejo udeležiti ustreznih licenčnih seminarjev. 
Prošnjam se ugodi, sodniki pa se morajo udeležiti enega od ostalih seminarjev. 

Podgornik Matjažu se odobri mirovanje na B listi v tekmovalni sezoni 2005/2006, zato udeležba na 
seminarju ni obvezna. Sodnik mora le plačati članarino. 

Lihteneker Matjaž in Globačnik Jure morata poslati dodatno obrazložitev in dokazilo o odsotnosti 
v času seminarja za B listo sodnikov. 

Bičanič Drago je v tekmovalni sezoni 2004/2005 uvrščen na C listo sodnikov, zato se mora udeležiti 
seminarja za C listo, ki ga bo organizirala DOS Ljubljana. 

 
Ad 4.) 
 
Na skupščini OZS je predsednik OZS poudaril, da naj bi v mesecu maju prišlo do sestanka z ZOSS glede 
dogovora o višini in načinu izplačil sodniških nadomestil za tekmovalno sezono 2005/2006. 
 
SKLEP 9: 
Sestanek z OZS je nujen, zato mora do njega priti čimprej. Predsednica ZOSS se dogovori za 
sestanke z generalnim sekretarjem OZS, predsednikom OZS in članom predsedstva OZS, ki je 
zadolžen za sodnike (Končnik Anton).  



V primeru, da dogovora ne bo pravočasno obstaja možnost, da bo zaradi nezadovoljstva sodnikov, 
ki se kaže v tej tekmovalni sezoni, ogrožena regularnost naslednje tekmovalne sezone. 
 
 
 
Ad 5.) 
 
Predsedstvo je pod točko razno obravnavalo: 
 

• S strani OK Prebold je prišla pritožba na sodnika Skudnik Borisa. Sodnik je bil pozvan, da 
odgovori na pritožbo, vendar odgovora do seje ni posredoval. Na istem turnirju na katerega se 
nanaša pritožba, pa je sekretar lig ugotovil, da nista bila napisana zapisnika tekem, ki se niso 
odigrale zaradi izostanka ene ekipe. Sekretar lig je zahteval ukrepanje zoper Skudnik Borisa. 

 
SKLEP 10: 
Primer Skudnik Borisa (pritožba OK Prebold Prebold in zahteva sekretarja lig) se preda 
disciplinskemu sodniku. Sekretar lig pa naj proti sodniku ukrepa v skladu z njegovimi 
pristojnostmi. 
 

• DOS Lj. je poslala dopis, da je potrebno upoštevati 4. člen pravilnika za izobraževanje in 
napredek, ter vprašanje glede sodniške uniforme v naslednji tekmovalni sezoni. 

 
SKLEP 11: 
Komisija za izobraževanje in napredek mora upoštevati 4. člen pravilnika za izobraževanje in 
napredek pri predlaganju sodniških list. V primeru, da je potrebno člen spremeniti, mora KIN 
predlagati spremembo. 
 
SKLEP 12: 
Zaradi dotrajanosti sedanjih sodniških uniform je potrebno do nove tekmovalne sezone dobaviti 
nove. Zato se pridobi vsaj pet ponudb dobaviteljev, ki bi bili pripravljeni dobaviti uniforme. 
Predsedstvo bo nato izbralo najboljšega ponudnika in določila nadaljnje postopke. 
 

• S strani Kralj Franca, ki je zadolžen za zbiranje in analizo brezplačnih kontrol je predsedstvo 
prejelo poročilo o brezplačnih kontrolah na B in C listi sodnikov. Sekretar je poudaril, da se 
podatki, ki jih ima on in g. Kralj ne ujemajo, saj naj bi po njegovi oceni imeli vsi kontrolorji 
zadostno število kontrol, kar pa se je šele pri tem poročilu izkazalo da to ni res.  

 
SKLEP 13: 
Predsedstvo je ugotovilo, da je do težav prišlo zaradi neažurnih informacij med sekretarjem in g. 
Kraljem, zato predlaga komisiji, da se v naslednji tekmovalni sezoni vse ocene (vse lige) pošiljajo na 
en naslov, saj je zmeda tudi med kontrolorji. Prav tako pa je potrebna boljša komunikacija med 
sekretarjem in tistim, ki prejema ocene in dela analizo, ter se s tem izogniti nepotrebnim 
problemov. 
 

• Ustno poročilo o delegiranju je podal Jeraj Jure, ki se je pri delegiranju po njegovih besedah držal 
navodil, ki jih je prejel od predsedstva ZOSS. Delegiranje je bilo relativno uspešno, bilo je nekaj 
napak, ki naj jih v prihodnosti ne bi bilo več. Poskus, da bi letos dosegli višjo kvaliteto 
delegiranja ni uspel zato je mnenja, da je potrebno takoj začeti s pripravami na novo tekmovalno 
sezono, skupaj s komisijo za delegiranje, s katero mora doseči boljšo, predvsem pa bolj pogosto 
komunikacijo. 

Predsednica je izpostavila po njenem prvo direktno vmešavanje v naše delo s strani 
predsedstva OZS oz. člana predsedstva, ki je zadolžen za sodnike, kar pa je nedopustno. Član 
predsedstva je zadolžen za nadzor dela, zato so pripombe na delo zaželene, s čimer lahko prispeva 
k kvalitetnejšemu delu celotne ZOSS. 



Po koncu redne dela sezone je bila narejena lista 12 sodnikov, ki lahko sodijo ligo za prvaka ter 
končnico in prav vsi sodniki so med seboj enakopravni. Po tem načelu je bilo narejeno tudi 
delegiranje na teh tekmah. 

 
 
 
 
 
SKLEP 14: 
Delegiranje v končnici je bilo pravično in zato dobro, zato predsedstvo ne odobrava intervencije na 
delegacije g. Končnik Antona, kot člana predsedstva OZS zadolženega za sodnike.  
 
 
SKLEP 15: 
Jeraj Jure pripravi temeljito analizo celoletnega delegiranja sodnikov na 1. in 2. DOL. Analiza 
mora vsebovati vse podatke,o odpovedih pred sezono oz.spomladanskim delom,odpovedi med 
samim tekmovanjem in tudi razlogih,ki so botrovali odpovedim tekem. Obenem pripravi statistiko 
odsojenih tekem,ki naj bo v tabeli,kjer bo vidno koliko tekem je odsodil posamezen sodnik. 
 
 
 
Seja je bila končana ob 1930. 
 
 
 

Sekretar ZOSS       Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič             Jana Prešeren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


